

 **FETCO®**



**CBS-2111**

ماكينة صنع القهوة  
المختصة الأمريكية



# CBS-2111XTS

## ذات درجات الحرارة المتعددة

### CBS-2111XTS

#### MULTI-TEMPERATURE SERIES



حضّر أي نوع قهوة باستخدام آلة تخمير القهوة CBS-2111XTS ذات درجات الحرارة المتعددة والمشروبات المتعددة بسعة 6/4 لتر من فيتكو. يمكنك الآن برمجة ما يصل إلى 8 وصفات، ودرجات حرارة تتراوح من 80-97 درجة، مؤوية لتوفير أكبر قدر من التنوع في المشروبات الساخنة.



Brew any kind of coffee with the CBS-2111XTS Multi-Temperature, Multi-Beverage 4.0/6.0 Liter Brewer from FETCO. Individually program up to 8 recipes and temperatures ranging from 80°C to 97°C to provide the ultimate versatility in hot brewing solutions.



درجات حرارة متعددة ومتنوعة: إذ يمكن برمجة كل دفعة من دفعات المشروبات الثمانية بدرجة حرارة مخصصة لها تتراوح من 80 إلى 97 درجة مؤوية.

**Multi-Temperature Versatility:** Each one of the 8 batches can be programmed with its own temperature ranging between 80°C to 97°C.



شاشة لمس بسيطة وسهلة الاستخدام: كل ما تحتاجه هو لمسة بسيطة للتحكم في دورة التخمير بأكملها.

**Touchscreen Simplicity:** A simple touch is all it takes to experience full control over the brewing cycle.



نظام تخمير مُقسّم على دفعات: توصيل دفعات متقطعة من الماء لضمان التشبع المتساوي للقهوة وتعزيز استخلاص أكبر قدر من النكهة.

**Pulse Brew System** Delivers intermittent pulses of water to ensure even saturation of the coffee bed for enhanced extraction.

# المواصفات الفنية

## Technical Specifications



### الإعدادات الكهربائية ⚡

#### Electrical Configuration

الفولت Voltage	إعدادات السخان Heater Configuration	كود الإعدادات Configuration Code
200-240	3.0 كيلو وات/1	C211191
كيلو وات KW	الأسلاك Wires	المرحلة Phase
3.1	2+G	1
لتر/ساعة Liter/HourCode	أقصى سحب بالأمبير Max Amp Draw	التوصيل الكهربائي Electrical Connection
30.0(1)	10.8-12.9	سلك وقابس Cord & Plug

(1) قائم على إعدادات المصنع القياسية: وقت التخمير 6 دقائق، 0% ترطيب مسبق، ماء بدرجة حرارة 90 مئوية.  
(2) يُباع بسلك وقابس المصنع.

(1) Based on standard factory settings: 6-minute brew time; 0% prewet; 90C water.  
(2) Sold with factory cord & plug.

### سلة تخمير

#### Brew Basket



16 بوصة × 6 بوصة  
سلة تخمير من الستانلس ستيل  
\*يجب استخدامه مع محطات الخدمة S45

16" x 6"  
Stainless Steel Brew Basket  
\*Must be used with S45  
Serving Stations.

### فلتر ورقي

#### Paper Filter



15 بوصة × 5,5 بوصة  
(500/علبة)

15" x 5.5"  
(500/case)

# المواصفات الفنية

## Technical Specifications

### مواصفات المياه

#### Water Specification

ضغط المياه Water Pressure	أدنى معدل تدفق Minimum Flow Rate	مدخل المياه Water Inlet
45-75 رطل لكل بوصة مربعة معيارية (310-517 كيلو باسكال) 45-75 psig (310-517 kPa)	5,7 لتر في الدقيقة 5.7 l pm	أنبوبة إشعال ذكر 8/3 بوصة 3/8" Male Flare Fitting

### القياسات

#### Measurements

العمق Depth	العرض Width	الارتفاع Height	الموديل Model
كجم/سم 53.3	سم/سم 22.9	سم/سم 73.7	CBS-2111XTS
الوزن الممتلئ Filled Weight	الوزن الفارغ Empty Weight	العرض بصنبورين ساخن الماء Width(2 hot water faucets)	العرض بصنبور ساخن واحد Width(1 hot water faucet)
كجم/سم 48.3	كجم/سم 14.4	سم/سم 35.6	سم/سم 29.2

### موزعات متوافقة

#### Compatible Dispensers

L4S-15	L4S-10	الموديل Model
✓	✓	خادم حراري Thermal Server
Product Dimensions		أبعاد المنتج
سم/سم 36.8	سم/سم 33.8	الارتفاع Height
سم/سم 22.9	سم/سم 20.3	العرض Width
سم/سم 28.6	سم/سم 26.0	العمق Depth
كجم/سم 3.3	كجم/سم 2.5	الوزن الفارغ Empty Weight
كجم/سم 8.0	كجم/سم 5.6	الوزن الممتلئ Filled Weight





# آلة تحضير القهوة CBS-2111XTS بسعة 4 / 6 لتر

## CBS-2111XTS 4.0 Liter / 6.0 Liter Coffee Brewer

### Multi -Temperature Versatility

Each of the eight batches can be programmed with its own temperature from 80°C to 97°C. The tank holds the water temperature at the lowest of the 8 settings. Once a higher brewing temperature is selected, the tank will quickly heat the water in the tank and the CBS-2111XTS will brew the next batch. If a lower temperature is selected, then the operator has two choices besides waiting for the water temperature in the tank to cool down:

2 الحصول على الماء عبر زر "مرف" الموجود في اللوحة الأمامية وتحويله إلى موزع الماء حتى يتم الوصول إلى درجة الحرارة (المنخفضة) المطلوبة.

2 Dispense water from the "dispense" button on the front panel into a dispenser until the desired (lower) temperature is reached.



1 الحصول على الماء من المنبور اليدوي الجانبي.

1 Dispense water from the side manual faucet.

### Revolutionary Cascading Spray Dome®

Exclusive to FETCO®! This unique, patented feature provides even saturation of the coffee bed for maximum flavor and aroma extraction. It resists lime build up which means fewer service calls and more time producing revenue.



### قبة رش متتالي تمثل ثورة في المجال®

حصري في فيتكو! هذه الخاصية المتفردة المسجلة ببراءة اختراع توفر تشبعًا متساويًا لحبوب القهوة لاستخلاص أقوى نكهة ورائحة ممكنة. كما أنها تقاوم تراكم الرواسب مما يعني انخفاض عدد عمليات الصيانة المطلوبة، وزيادة الوقت المخصص لتحقيق الأرباح.

### Hot Water Faucet (One Kit Included), with Optional Installation

The hot water faucet kit is included in the unit and you can choose to install it on either side of the CBS-2111XTS upper body for the operator to depending on the application.



### صنبور الماء الساخن (يشمل مجموعة واحدة)، مع تركيب اختياري

أداة صنبور الماء الساخن مدرجة في الوحدة، ويمكنك اختيار تركيبها على أي من جانبي الجزء العلوي من ماكينة CBS-2111XTS. بحيث تكون مريحة للمشغل ومناسبة لطريقة العمل.



VMCO GULF  
شركة الماكينة الآلية

Unified Number: **920007042**

[www.vmcogulf.com](http://www.vmcogulf.com)

[info@vmcogulf.com](mailto:info@vmcogulf.com)

[@](#) [t](#) [f](#) /vmcogulf

